## **Prayer Requests**

- Pray for the director and the wife and their family members, for strength and rest. They have been working intensely non stop for over 2 years and it's taking a toll.
- Protection upon the staff and the people who visit them. Spiritual warfare is real and there are new manifestations. Pray for discernment and courage to continue on the outreach.
- For God to provide a new location for ministry as it's growing.
- Praise God that there are more people helping in the ministry and pray for more workers still
- STM team will be running games during field day on Friday. Pray for strength, for the children, for opportunities in outreach to new families.
- Praise God for classes and programs so far. Pray for continuation, health, strength of team members

## 禱告請求

- 為社區中心主任和他的太太、以及他們的家人禱告, 求上帝賜予力量和休息的機會。他們 已經連續兩年多緊張地工作, 身體也因此承受了巨大的壓力。
- 願同工和來訪者都蒙保護。屬靈爭戰真實的存在,並以不同形式出現。祈求上帝賜給我們 洞察力和勇氣,繼續進行外展工作。
- 祈求上帝為不斷發展的事工提供新的地點。
- 讚美上帝, 有更多的人參與事奉, 並祈禱有更多的工人
- 短宣隊將在周五的田徑運動會期間組織遊戲。祈求上帝賜予力量,保守孩子們,也給短宣 隊接觸新家庭的機會。
- 感謝上帝迄今為止的課程和項目都顺利進行。為團隊成員的持續健康、力量禱告。